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Inleiding 

In dit jaarverslag volgt een overzicht op hoofdlijnen van wat er in 2022 gedaan en gebeurd is. 

De BBCH heeft moeten wennen aan een inhaalslag na de Corona jaren. Deels is er gewerkt met 

nieuwe bestuursleden en de website kreeg een opfrisbeurt. Veel onderwerpen zijn door het jaar 

heen meerdere malen aan de orde geweest. Ook nu weer een zelfde opzet: Een samenvatting! 

Tijdens de algemene ledenvergadering kunnen desgewenst toelichtende vragen gesteld 

worden. 

 

Bestuurssamenstelling 2022 

In 2022 bestond het bestuur uit de volgende leden: 

Jan Poots, voorzitter 

Margreet Jansen, secretaris 

Gert Odink, penningmeester 

Lammy Moeken, lid 

Thea breukelman, lid 

Carla Bos, lid 

Dion Grendelman, website 

 

Aspirant bestuursleden 

In 2022 heeft 1 aspirant bestuurslid meegedraaid tijdens het overleg. 

 

Lid 

Dion Grendelman zal niet langer als lid aanblijven. Hij heeft in de loop van het jaar aangegeven 

de werkzaamheden niet te kunnen combineren met zijn bedrijf. Wel zal hij op de achtergrond 

beschikkbaar blijven voor de website. 

 

Aantal leden/contributie 

Eind 2022 waren er 350 leden.  De contributie is in het jaar 2022 gehandhaafd op  €4,00 per jaar. 

De formulieren zijn  te vinden op de website. 

 

Vergaderingen 

Elke maand, met uitzondering van de zomerperiode, vergadert het bestuur via een vaststaand 

vergaderrooster. De contactambtenaar en de wethouder voor het centrum gebied zijn eenmaal  

bij het overleg aanwezig geweest. Het Centrum gebied communiceert  met contactambtenaar I. 

Franke. De wethouder voor het Centrum Hardenberg is de heer  W. ten Kate. Er zijn contacten 

met de aangrenzende plaatselijke belangengroepen en/of wijkverenigingen. 

 

In het verslagjaar vond eenmaal overleg plaats met het Centrum Management.  Het CM 

organiseert de kleinere evenementen, zoals kramen voor de winkels rond de kerstdagen. Een 

Kerstmarkt is niet rendabel. De aandacht richt zich op bestaande activiteiten waarbij 

aangesloten kan worden. Denk hierbij aan de cadeautjesmarkt vanuit de kerken. 

Ook hebben zij een werkgroep veiligheid. Doet zich iets voor en er kan een foto van worden 

gemaakt, doe dit dan vooral. De foto kan bij de buitendienst van de gemeente worden 

aangeleverd met een kopie ter attentie van het CM. 

 

Met de contactpersonen uit uw wijk of straat vond in het verslagjaar tweemaal overleg plaats.   

We streven ernaar het hele kerngebied te kunnen afdekken met contactpersonen zodat u beter 

geïnformeerd kunt zijn en de BBCH beter weet wat er leeft. Ieder jaar opnieuw komen dezelfde 

projecten in beeld als aanbod voor buurt en wijk. Hierbij kunt u denken aan: Burendag, Kern 

met Pit en Kinderstraten. Hier worden geldbedragen voor beschikbaar gesteld. Heeft u 

interesse, laat het dan weten! Voor een goed contact is het beschikken over een mail adres van 

belang. 

De vergaderdata staan vermeld op de website. De jaarverslagen zullen ook op de website gezet 

worden. 

Toegevoegd zijn: Verslagen van het overleg met de contactpersonen. 



Het overleg krijgt steeds meer een sociaal karakter. Wilt u ook contactpersoon voor Uw straat 

worden? Geeft u dit dan even door.  

In Hardenberg Centrum bestaat het Noaberschap. Bij  3 ingangen naar het centrum gebied 

staan  banners van de BBCH en het Noaberschap samen. 

Wijkagent: 

De BBCH heeft kennisgemaakt met de wijkagent: Stephan Lazaroms. Met hem heeft eenmaal 

overleg plaatsgevonden. 

 

Bereikbaarheid 

Website: www.bbcentrumhardenberg.nl. 

U kunt de BBCH bereiken via het mailadres: bestuur@bbcentrumhardenberg.nl  De eerste 10 

minuten van ieder overleg zijn  gereserveerd voor de leden om binnen te lopen. 

Inloopspreekuur van 19.30-1940 uur in de Buurtkamer. De website is vernieuwd en opgefrist.  

U kunt over tal van onderwerpen meepraten via de knop: Praat mee over… 

 

Pro actief 

De BBCH heeft de laatste jaren vooral re-actief gewerkt. Zij wil nu graag een actievere rol 

vervullen voor de inwoners. Dit vraagt meer betrokkenheid van inwoners bij diverse 

onderwerpen. BBCH denkt dit te kunnen bereiken door vaker enquêtes uit te zetten als een 

onderwerp zich er toe leent, brieven te versturen en van inwoners te vragen bij de BBCH 

onderwerpen aan te dragen die verbeteringen tot stand kunnen brengen. Daarnaast vraagt de 

BBCH een vroege betrokkenheid bij onderwerpen die van belang kunnen zijn voor de 

inwoners: Dus heeft zij al een tijdje contact met de gemeente om dit in een afspraak te regelen. 

Het blijkt een moeizaam proces. 

Beoogde onderwerpen: 

Verkeer, o.a. laadpalen, parkeren en wegen, Groen/biodiversiteit, Wonen/bouwen en renovatie 

Inrichting openbaar gebied, Geluidsoverlast, Veiligheid: o.a. rampenplannen, brandweer 

Sociaal domein, Leefbaarheid, Participatie, Afval, Visiewijzigingen bestemmingsplannen 

Standaardprocedure BBCH in 2022 vastgesteld 

a. Welke belangen hebben we als BBCH 

b. Welke raakvlakken met andere items zijn er te onderkennen 

c. Hoe communiceren we hierover met onze leden  

d. Welke lijn zetten we strategisch uit, hoe vliegen we het als BBCH aan  

e. Welke concrete punten moeten we of kunnen we oppakken  

f. Wie zou namens de BBCH in dit item de kar willen trekken.  

 

Toekomstplan BBCH 

In 2022 werd een begin gemaakt met het schrijven van een  

toekomstplan. Het eerste opzetje werd in 2023 voorgelegd 

aan de contactpersonen. In dit kader werd ook contact 

gezocht met de omliggende PB’s/wijkbelangen. In 2023 

gaan we hier mee verder.  
  

PB’s gem. Hardenberg 

In het verslagjaar vond er geen overleg plaats met alle PB’s. Voor 2023 staat er weer een 

overleg gepland  

 

Speeltuin Parkweg 

Er zijn nieuwe mogelijkheden voor verbeteringen, dus voor een hekje rondom de toestellen. 

Hiervoor kan gebeld worden met de gemeente. Zie ook de website voor fondsmogelijkheden. 

 

Jeugdoverlast de Spinde zijn nu grotendeels de gebouwen afgebroken en zal de overlast 

minder zijn geworden. 

De basis, ons 

plan…. 

Ook een kluwen heeft 

structuur! 

http://www.bbcentrumhardenberg.nl/
mailto:bestuur@bbcentrumhardenberg.nl


 

Uit het gesprek met de wijkagent 

Besproken items: 

Toegenomen wietgebruik ook overdag. Er zou sprake zijn van afgestoken vuurwerk als er weer 

nieuwe voorraad binnen is. 

Racen op het parkeerdek aan de Havenweg. Er werd een filmpje doorgestuurd. 

Er staan auto’s geparkeerd waar ze niet mogen staan (Marslaan en Kruserbrink). Waar zijn de 

BOA’s? 

Beschikbare tijd voor o.a. de BOA’s is afhankelijk van het aantal meldingen die dagelijks 

binnenkomen. 

Er zijn snelheidsmetingen gedaan in het gebied. Uitschieter: Uitschieters 70- 80 KM. 

Hangplekken: Amaliabrug, Spinde (wietwalm) en de skatebaan. 

Dronken getinte meneer die het verkeer tegen ging houden, glas op straat, praatje BOA en daarna 

weer verder. Omstanders konden dit niet hanteren. 

Pleinfeest 

Limor zit nog steeds in het centrum. 

Appen met de wijkagent: 06 22438555 

Ontsluitingswegen in kleine provinciestad 

Inbraken: Geen stijging. Aantal vernielingen valt mee. 

Verkeersregels voor AZC bewoners 

 

Parkeerbeleid 

Betalen via automaten: Gebruik kan gevonden worden onder de info knop en staat ook op de 

site van de BBCH. Toegezegd is aanvullende bekabeling automaten parkeerterrein bij AH. In 

het donker zijn de toetsen nu niet te zien. Er is nog niet voldaan aan de belofte de automaten 

beter te verlichten. Moet je in het LOC zijn? Dan is parkeren onder het LOC het meest logisch 

en handig. 

 

Gebiedsontwikkeling De Spinde   

De BBCH is regelmatig  betrokken geweest bij de 

plannen rondom De Spinde. Het grootste deel 

van de bestaande panden is nu afgebroken. 

 

Verkeer door het centrum 

In 2023 zou er een parallelweg naast de Twenteweg gerealiseerd worden. Het landbouwverkeer 

hoeft dan niet meer door het centrum. Hier zijn nog geen stappen in ondernomen. De BBCH zou 

graag zien dat vrachtverkeer bestemd voor o.a. Wavin, omgeleid wordt via de Twenteweg. Dit 

geeft overlast (geluid en onveiligheid) voor de inwoners rond rotonde en Bruchterweg. 

De BBCH wil graag een 30 KM zone met als begrenzing de Kellerlaan, rotonde Bruchterweg/B. 

Schuitestraat, brug aan de Europaweg. BBCH heeft hierover een gesprek met 

gemeenteambtenaren gevoerd. Beoogd is: smallere rijbanen en bredere fietspaden. 

De BBCH ziet ook een fietsverbod in het centrum als enige juiste oplossing: denk aan de Markt en 

rondom liggend winkelgebied. 

Pollers in het centrumgebied zouden een onderhoudsbeurt krijgen. Dit is nog steeds niet gebeurd. 

De Marslaan moet een eenrichtingsweg worden in de tegenovergestelde richting om oversteken 

bij AH veiliger te maken. Realisatie laat op zich wachten. 

BBCH neemt sinds begin 2023 deel aan een klankbordgroep:  

Veilig op weg. Naast de BBCH nemen ook inwoners uit het 

gebied deel, het Centrum Management, een extern bureau,  

 



gemeente en politie. Op de website is tekst geplaatst over het              

verkeer. U kunt hierop reageren via de knop: Praat mee over…  

 

Snelle fietsverbinding 

Het plan is dat er vanuit Heemse, achter de fa. Welink langs een tunnel voor fietsers onder de 

Twenteweg door gerealiseerd gaat worden, die uitkomt in de Rustenbergherstraat. Dit betekent 

dat al deze fietsers richting het centrum en dus de Voorstraat rijden. Mede reden om het fietsen in 

de winkelstraat te verbieden. Wordt vervolgd. 

 

Verbreding pad bovenlangs de Vecht   

Verbreding pad bovenlangs de Vecht  heeft aandacht maar is niet opgenomen in de plannen.  

Op de dijk langs de Vecht is het een fietspad, onderaan een wandelpad. Ook een honden 

uitlaatplaats maakt hier deel van uit. Alles bij elkaar verwarrend en te smal voor rolstoelers die 

elkaar moeten passeren. Eind maart 2023 legt B&W een werkbezoek aan de BBCH af. De bewoners 

langs de Vecht worden betrokken in het werkbezoek. 

 

Vergroenen 

De BBCH denkt in een werkgroep mee over meer groen in het centrum. De werkgroep loopt in 

2023 nog even door. 

 

Gaswinning 

Onder het centrum van Hardenberg bevindt zich een gasbel. Die strekt zich uit van Collendoorn, 

Marslanden, Centrum, Baalder en Baalderveld. Er zit nog ongeveer 40% gas in de bel. Nadat in 

eerdere jaren gaswinning werd stopgezet, heeft de gemeente nu middels een verkorte procedure 

een nieuw positief advies afgegeven aan het ministerie. De BBCH ontving een brief ter informatie. 

BBCH is hier niet blij mee. BBCH heeft nu inmiddels 2 brieven als reactie naar de gemeente 

verstuurd en wacht nu op de volgende reactie (maart 2023). Het gaat de BBCH hierbij vooral om de 

procedure en de voorbeelden elders waarop het niet zou moeten gebeuren. Op de site staat tekst 

over gaswinning. U kunt weer meepraten via de knop: Praat mee over… 

 

Werkgroep één tegen eenzaamheid 

BBCH neemt deel aan een werkgroep taboe doorbreken. De werkgroep loopt door in 20223. 

Inmiddels wordt eens per maand een collum in de Toren afgedrukt. 

 

Pinautomaten  

BBCH heeft moeite gedaan betreffende het aantal pinautomaten. Dit heeft echter geen resultaat 

gehad. Mensen met een klein budget, weekgeld hebben er last van als ze niet kunnen pinnen. 

Ouderen missen de automaten.  

 

Info huis 

Hardenberg heeft nu een infohuis. Voor openingstijden zie de website van de BBCH: Hier is onder 

de nieuwsknop de folder te vinden. Ook kunt u lezen wat het infohuis voor u kan doen. 

 

Badhuisplein 

Er wordt nog een kleine speeltuinvoorziening gerealiseerd. 

 

 

 



Bankje Israel E. plein 

De historische vereniging en de gemeente hebben overleg gehad. Er is nog geen plan voor het 

plein, wanneer gaat het op de schop? Het wachten was op nieuwe gevel Jumbo en aanpassingen 

Spinde. Wel zal bank/plaquette geplaatst worden en t.z.t. verplaatst. De historische vereniging 

maakt een tekening. Bedrijf in Bergentheim kan een nieuwe plaquette maken. Het komende jaar is 

het 75 jaar geleden, het past om dan de plaquette opnieuw te plaatsen met tekst aangeboden 40 

jaar geleden. 

 

N36 

Nog geen vorderingen behaald betreffende geluidsoverlast. 

 

Roeken in het centrum 

Gemeente heeft een vergunning gekregen om iets aan de nesten in de bomen te doen. O.a. 

tegenover de Hema. 

 

Terrassen in het centrum 

Terrassen/stoelen en loopruimte voetgangers en hulpdiensten: 

Terras tegen het horecabedrijf aan, dan 3 meter niets en dan weer terras. Dit is de juiste gang van 

zaken. Er staan vaak ook nog reclameborden midden op straat waardoor de loopruimte beperkt 

wordt. De borden mogen 1 meter voor het pand geplaatst worden.  

 

 

 
 

 

  

 

 

 

 

  

 


